
Protokoll fört vid styrelsemöte med Cacineföreningen  

2021-09-18 klockan 18.00-19.00                           

Plats: Franssons, Nässjö 

Deltagare: Ulf Fransson, Gun Fransson, Martin Nilsson, Sofia Karlsson, Carina Nilsson, David Eriksson 

och Barbro Sundbäck-Davidsson 

 

1. Ulf häsar alla välkomna och föregående protokoll läses igenom. 

 

2. Höstens aktiviteter: 

• 3 oktober- Samling i Kulla Kapell för pensionerade postiljoner.  

           Gun och Ulf berättar om arbetet i Cacine och visar bilder. 

           Behållningen tillfaller Cacineföreningen. 

• 6 oktober- Cacineafton i Kulla Kapell. Reserapport och bildvisning från senaste resan 

till Cacine. Styrelsen tar med fika. 

 

3. Tillbakablick: Föreningen har deltagit på loppis i Anneberg och Stinsen Arena. De tillfällena 

inbringade ca 6000kr till föreningen. En bildvisning från Vacine hölls i våras i Mörteryd. 

 

4. Ekonomi: Föreningens saldo är 146 003 kr. 108 000 kr har skickats till Cacine via Ungern. Det 

är den summa som tidigare beslutats till skolavgifter, till ny brunn och toaletter på skolan. 

Även till renovering av skolbibkioteket samt medel till bibliotekarietjänst. Pengarna har 

kommit fram. Höga transferkostnader på ca 10 000 kr gör att styrelsen diskuterar hur pengar 

ska föras över i framtiden   

 

5. Senaste nytt från Cacine: Höstterminen startar 9 oktober med 700 elever. Skolan har nu ny 

brunn och nya toaletter. Biblioteket är renoverat. Det har kommit rikligt med regn under 

regnperioden. 

 

6. Kommande aktiviteter: Ulf planerar en resa till Cacine februari 2024. Då ska han med rektor 

Valberto inventera kommande behov i Cacine. 

 

7. Nästa sammanträde 23 januari 2024 klockan 18.00.  Även då hos Fransson på Sjögatan 2 i 

Nässjö. 

 

Justeras 

 

 

 

Ulf Fransson kassör och mötesledare                         Barbro Sundbäck-Davidsson sekreterare 

 

 

 

 



 

  


